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امین فرج پور - شــهروند| ســریال حضرت 
موســی)ع( در ســال های اخیر یک بازی جذاب بوده 
است؛ســریالی که هر چنــد وقت یک بــار خبری یا 
شــایعه ای و گلایه ای درباره اش از یکی از طرفین این 
بازی شنیده می شود و بعد سکوتی چند ماهه را شاهدیم 
و بعد دوباره خبری و شــایعه ای و گلایــه ای و دوباره 
سکوت، تا شــاید وقتی دیگر. این حکایت این سریال 
و دســت اندرکاران بالقوه اش در ســال های اخیر بوده 
است که بیش و پیش از هر کارکرد دیگری می تواند در 
تبیین نوع تصمیم سازی ها و سیاستگذاری های حاکم 
بر تلویزیون موثر باشد؛ سیاستی مبتنی بر رودربایستی، 
مصلحت اندیشی، تردیدهای مداوم و البته بی تصمیمی 
و بی عملی؛ مواردی که بهترین بازیگران بازی همیشه 

جذاب این سریال فاخر بوده اند.
آغاز داستان

ماجرای سریال حضرت موسی)ع( از جایی خبرساز 
شد که اجل به فرج الله سلحشــور مهلت نداد و با مرگ 
کارگردانی که برگ برنده تلویزیــون در آثار مربوط به 
بنی اسراییل محســوب می شــد، این پروژه به جمال 
شورجه رسید که با فیلم هایی چون روزنه، سی و سه روز و 
چندین و چند اثر دفاع مقدسی دیگر ازجمله سینماگران 
موسوم به ارزشــی قلمداد می شد. شورجه مدعی شده 
که مرحوم سلحشــور وصیت کرده تا او ساخت سریال 
موســی)ع( را پیگیری کند و او نیز با تمــام توان برای 
انجام این وصیت تلاش خواهد کرد. درواقع شورجه در 
کوتاه زمانی به  عنوان میراث دار خودخوانده سلحشــور 
سکان این ســریال را در دست گرفت. بعد از آن هم این 
بازی تکراری راه افتاد که می دیدیم خبری و شایعه ای 
درباره این سریال درج می شد و سپس فترتی چندماهه 
را شــاهد بودیم و دوباره و دوباره ها. یک بــار  انتقادات 
شورجه را می خواندیم که چرا تلویزیونی ها با تخصیص 
بودجه مناسب پروژه موسی)ع( را راه اندازی نمی کنند. 
بار دیگر از بی عملی مدیران صداو سیما انتقاد می کرد؛ 
زمانی دیگر بودجه چند صد میلیاردی کار را با رسانه ها در 
میان می گذاشت و در دوری دیگر از بازی اعلام آمادگی 
می کرد تا سریال را بدون کمک تلویزیون و تنها با کمک 
اسپانسرهای کار جلوی دوربین ببرد. درواقع با این اخبار 
و شایعات پشت سر شورجه گفته می شد که میراث دار 
خودخوانده سلحشور روی کارگردانی این سریال بشدت 
حساب باز کرده و نمی خواهد این سریال را رسانه ها به 
فراموشی بسپرند و به این دلیل حتی بارها در این راه از 
احمد میرعلایی به عنوان تهیه کننده کار نام  برده بود تا نام 
سریال موسی)ع( در تیتر اخبار بیاید. اتفاقاتی پشت سر 

هم که البته خود جمال شورجه منکر عامدانه بودن 
درج اخبار مرتبط با آن اســت و به »شــهروند« 
می گوید: این غیرطبیعی نیست که هر چند وقت 

یک بار نام این سریال در رسانه ها بیاید. بله این 
اتفاق افتاده و باز هم اتفاق خواهد افتاد. این 
یک پروژه سنگین و استراتژیک است که 
در بسیاری از مسائل از قبیل پیش تولید و 
تولید و حتی در موارد اولیه چون برآورد 
بودجه تفاوت زیادی با پروژه های عادی 

تلویزیون دارد.
اهمیت سریال

در این جای گزارش بهتر اســت دلایل 
اهمیت پروژه ای چون حضرت موســی)ع( 

را از زبان خود جمال شــورجه بشنویم: این از 
آن سریال هایی است که باید به طور ویژه به آن 

نگاه شود. کاری که هم از نظر امنیت ملی اهمیت دارد و 
هم این که یک کار ملی و قرآنی استراتژیک است. به این 
دلیل این کار باید به نوعی ساخته شود که بتواند با انواع 
فیلم ها و مجموعه هایی که در این باره ساخته شده است، 
برابری کند. درخصوص اهمیت این سریال همین نکته 
بس که در قرآن مجید حدود  هزار آیه در مورد موسی بن 

عمران آمده است.
اختلافات

پروژه موســی از همان ابتدا محل نزاع هــای فراوانی 
بوده اســت. فراموش نکرده ایم روزهایــی را که یکی از 
رادیکال ترین ســایت های سیاســی درباره این سریال، 
شورجه و تهیه کننده ســریال حضرت موسی)ع( خبر 
از اختلافات پشــت پرده نهادهای ذینفع در این سریال 
داد و از جمال شــورجه و احمد میرعلایی انتقاد کرد و 
پیشنهاد داد ساخت این ســریال به کارگردانان آماده تر 
و خوش دســت تری همچون شــهریار بحرانی یا داود 
میرباقری سپرده شود. این البته تنها مورد این اختلافات 
نبود؛ اما از آن جا که از سوی سایتی که یکی از متحدان و 
همفکران کارگردان موسی)ع( ایراد شده بود، می توانست 
خبر از اختلافاتی عمیق تر داشته باشد که شواهد نشان 
داد برداشت درستی از انتقادات بوده است. در اوایل  سال 
جاری بود که اختلافات شــورجه بــا میرباقری، معاون 
سیما  عیان شد به نظر می رســد حداقل در این جنبه 
حل شده و جمال شورجه به »شهروند« می گوید که با 
مدیران تلویزیون به توافق رسیده است: یک زمانی چنین 
صحبت هایی بــود؛ اما در آخرین جلســه ای که با آقای 
میرباقری داشتیم ایشان گفتند که بروید با جدیت کار 
کنید و حتی به بودجه هم فکر نکنید. فقط و فقط وظیفه 

شما این است که به کیفیت کار فکر کنید.
بحث شیرین 400  میلیاردی

و چنین می شــود که داستان به مهمترین جای خود 
می رســد؛ بودجه. این فراز از داســتان سریال حضرت 
موسی)ع( بارها و بارها محل شــایعات فراوانی بوده که 

این قضیه در تمام کارنامه این سینماگر 
بااخــلاق و خوشــنام جریــان 

ارزشی بی سابقه اســت. اول 
بــار که صحبــت از بودجه 
این ســریال  باورنکردنی 
وسط آمد، چنان حیرتی 
را باعث شــد کــه در باور 

نمی گنجیــد. بلــه؛ 

صحبت از برآورد هنگفت این ســریال بود؛ و این شایعه 
یا حقیقت؟!  که گفته می شــد تیم شورجه و میرعلایی 
برای ســاخت این ســریال مبلغی حدود ٢٥٠ میلیارد 
تومان از صداوســیما مطالبه کرده اند. مبلغی بسیار بالا 
در مقیاس های سینما و تلویزیون ایران که با این که الان 
چند وقتی از آن صحبت ها می گذرد و قطعا برآوردهای 
مالی آثار ســینمایی و تلویزیونی بسته به تورم روز دچار 
تغییر شــده، باز هم رقمی شگفت انگیز به نظر می رسد. 
این در حالی اســت که در روزهای اخیــر در مورد این 
سریال صحبت از ارقامی بالاتر به میان آمده است؛ چیزی 
در مایه های دو برابــر آن مبلغ قبلی که حداقل وقتی در 
»شهروند« به آن اشاره شد، تکذیبش نکردند و این برآورد 
نوید ادامه مناقشــات را در روزها و ماه های آتی می دهد. 
در پاســخ به این موارد اگر چه زمان اشاره به آن بودجه 
٢٥٠ میلیاردی جمال شورجه به »شهروند« گفت قصد 
پاســخگویی به ادعای منتقدان را ندارد، اما روز گذشته 
در این باره گفت: من ترجیح می دهــم در این مرحله از 
کار حرفی از بودجه و هزینه و مواردی از این قبیل نزنم. 
این مباحثات باعث می شود اصل موضوع فراموش شود 
و پای حواشــی را باز می کند. درواقع نمی خواهم سریال 
با این بحث ها لوث شــود. در کل اما نباید فراموش کرد 
سریالی چون حضرت موســی)ع( را هم می شود خیلی 
کم هزینه و حتی در قالبی چون تله تئاتر ساخت و هم در 
قالبی شکیل که در بازارهای بین المللی و پیش مخاطبان 
جهانی هم حرفی برای گفتن داشته باشد. این نکته را هم 
نباید فراموش کرد که این اعداد و ارقام نه برای یک روز و 
یک ماه که برای کل سریال است. ساخت سریال موسی 
٥  ســال طول می کشد و طی این ٥  ســال باید به پروژه 
پول تزریق شود. قبلا یک بار به این نکته هم اشاره کرده 
بودم که ما آمادگی این را داریم که وام این کار را بدهند، 
خودمان خصوصی ایــن کار را انجام دهیم، اما تلویزیون 
اجازه نمی دهد. نکته اما این جاست که معاون سیما هم 
درباره رقم دقیق برآورد بودجه سریال اظهارنظر نمی کند 

و آن را به زمان اعلام رسمی آغاز کار موکول می کند.
آغاز راه

اما در حال حاضر ســریال حضرت موسی)ع( در چه 
مرحله ای است؟ جمال شورجه در این مورد می گوید: 
الان یک  سال و نیم می شود که در جلسات متعددی 
درباره سریال شرکت می کنیم؛ اما هنوز قدم جدی 
برداشته نشــده اســت. در واقع در حال مذاکره با 
مسئولان سازمان صدا وسیما هستیم و قول های 
خوبی گرفته ایم، اما هنوز بودجه ای دریافت نکرده ایم. 
اگر دریافت بودجه و مراحل پیش تولید با شــتاب 
انجام بپذیرد، احتمالا می توانیم مرحله 
 پیش تولید کار را به  طور رســمی

 آغاز کنیم.
میراث  معنوی

نکته مهم دیگر درباره ادامه 
راه مرحوم سلحشــور توسط 
جمال شورجه است. برخی 
با استفاده از ترکیب وارث 
اقدامــات  خودخوانــده 
شورجه را در این زمینه 
زیــر ســوال می برند. 
درواقع بــا این که در 
روزهایــی که فرج الله 
سلحشــور در حــال 
مبــارزه با مــرگ بود، 
پروژه  سرنوشــت  شاید 

تلویزیونی حضرت موسی مهمترین چیزی بود که ذهنش 
را به خود مشــغول می کرد؛ اما از نظر برخی این موضوع 
باورکردنی نیست که در آن وضع و حال مرحوم سلحشور 
فیلمنامه این کار را به جمال شورجه واگذار کرده باشد. 
شــورجه این موضوع را تأیید می کند: مرحوم سلحشور 
تمام آرزویشان این بود که این سریال را خودشان بسازند. 
در آن روزهای آخر هم نه و ما نه هیچ کس دیگر توانش را 
نداشــت با او در مورد سریال در روزهای بعد از درگذشت 
ایشان صحبت کند؛ اما در کل ظاهرا ماموریت ایشان در 
این دنیا با نگارش فیلمنامه این سریال تمام  شد و حالا در 
آن دنیا دارند از مواهب انجام این کار بهره می برند. بعد از آن 
هم قرعه این آخرین پروژه قرآنی به نام من افتاده و من هم 

 قطع و یقین از این فرصت استفاده خواهم کرد.
ادامه راه سریال

نقشه های جمال شــورجه برای ادامه راه این سریال 
چیست؟ پاســخ را از زبان این کارگردان می خوانیم: با 
آقایان مجید میرفخرایی، عبدالله اســکندری و تورج 
منصوری برای چهره پــردازی صحبت کردیم؛ اما هنوز 
این صحبت ها منجر به قرارداد نشــده است. در زمینه 
بازیگری هم هنوز هیچ گونه قراردادی برای ایفای نقش 
با هیچ بازیگری بسته نشده است. این را هم باید بگویم 
که ما قصد نداریم   هالیوودی ها را پشــت دوربین ردیف 
کنیم؛ بلکه توانمندی هنرمندان داخلــی را دیده ایم و 
می دانیم که قدرت کار در ســطح جهانی را دارند؛ تنها 
مشکل این جاست که صداوســیما باید این موضوع را 
بپذیرد. او همچنیــن درباره انتخاب بازیگــر برای این 
پروژه بــزرگ هم می گوید: به جــز مصطفی زمانی که 
حضورش از قبل قطعی شده برای انتخاب سایر بازیگران 
کارگروهی از افراد متخصص تشــکیل خواهیم داد که 
بتوانیم بهترین های بازیگری را در این مجموعه داشته 
باشیم. ملاک اولیه من برای انتخاب یک بازیگر در ابتدا 
توانمندی بازیگر و توانایی ایفای نقش مورد نظر است. 
اخلاق مــداری و قدرت درک و لمــس مباحث دینی و 
اعتقادی از دیگر الگوهای اصلی من است. من مثل برخی 
لابی در میهمانی های شبانه ندارم تا بتوانم از آن طریق 
بازیگران خود را انتخاب کنم و در اصل هیچ اعتقادی به 

این نوع بازیگران و این نوع چیدمان بازیگری هم ندارم.
فینال داستان

می گویند فرق ما با  هالیوودی ها این است که ما برای 
این که اوضاع برای ساخت یک سریال فاخر جور شود، 
دست رو دست می گذاریم و در همان زمان  هالیوودی ها 
کار را می سازند؛ این بارها به اثبات رسیده است. در مورد 
موسی)ع( هم این اوضاع را شاهدیم که الان چند  سال 
می شود این پروژه بلاتکلیف مانده است. به نظر می آید 
مدیران باید در این مرحله با قاطعیت پاسخ دهند که این 
سریال را می خواهند یا نه. آیا در شرایط مالی تلویزیون 
یک ســریال چهارصد و اندی میلیــاردی، اصلا همان 
دویست میلیاردی، حتی صد میلیاردی می تواند جزو 
اولویت های مدیران باشــد که حدود 1٠درصد بودجه 
ســالانه ســازمان عریض و طویل صداوسیماست؟ آیا 
تجارب اخیر تلویزیون نشــان نداده کــه برای افزایش 
مخاطب شاید آخرین عامل موثر پول است؟ آیا سریال 
حضرت موسی)ع(  می تواند آورده ای هم اندازه بودجه اش 
برای تلویزیون داشته باشد؟ پاسخ این سوالات هر چه 
باشد، مدیران باید این ســریال را از این وضع بلاتکلیف 
درآورند. حقیقت این است که انتشار گاه به گاه اخباری 
درباره ساخت یک ســریال بی آن که اتفاقی جدی رخ 

دهد، چندان صورت زیبایی ندارد.

 سد معبر در جشنواره بوسان!

شهروند| »ســد معبر« به نویسندگی سعید 
روستایی و کارگردانی محسن قرایی که در جشنواره 
فجر  سال گذشته توانسته بود نظر مثبت بسیاری از 
روزنامه نگاران و منتقدان را جلب کند، برنده جایزه 
جشنواره بوسان شد. این فیلم در بیست و دومین 
جشنواره فیلم بوسان در کنار فیلمی از کره جنوبی 
به  طور مشترک برنده جایزه بخش مسابقه شدند. 
فیلم کره ای »بعد از مرگم« ساخته کیم اویی سئوک 
به همراه سد معبر جایزه بخش رقابتی جریان های 
جدید را برنده شدند. این بخش بر نمایش فیلم های 
اول و دوم فیلمسازان آسیایی متمرکز است. ورایتی 
در ایــن زمینه گزارش می دهد کــه هیأت داوری 
جشنواره امسال متشکل از سینماگران سرشناسی 
چون بهمن قبادی ایرانــی، انیس گدار فیلمبردار 
فرانسوی، لاو دیاز فیلیپینی و جانگ سونگ ووی 
کره ای و به ریاســت الیور استون با بیان این که هر 
دوی این فیلم ها از فیلمنامه های قوی و ساختارمند 
برخوردارند، از ترســیم دقیــق و واضح جزییات و 

همچنین شیوه کارگردانی هر دو اثر تمجید کردند.

 »خرس« 6 ساله شد!
شــهروند| کارگردان فیلم خرس درباره 
آخرین وضع این فیلم ســخن گفته اســت. 
»خســرو معصومی« فیلم »خرس« را 6 سال 
پیش ســاخته که هنوز مجوز اکران عمومی 
آن صادر نشــده و خبری هم از بررســی آن 
در کمیته فیلم های مشــکل دار نبوده است.

معصومــی گفت: مــن به عنــوان کارگردان 
فیلم به اعضای شــورای پروانه نمایشنامه ای 
نوشــته ام تا فیلم را دوباره بررســی کنند، اما 
مسأله اینجاســت که وقتی فیلم تهیه کننده 
ندارد، به نظر می رســد کســی هم دغدغه ای 

برای بررسی آن نخواهد داشت.
 تهیه کننــده این فیلم )جــواد نوروزبیگی( 
»خرس« را به موسسه رســانه های تصویری 
فروخته و الان دیگر فیلــم تهیه کننده ندارد. 
دوستان وقتی از مسائل مالی خیالشان راحت 
شد، پیگیری  دیگری برای اکران فیلم نکردند. 
معصومی گفت: باعث تأسف است که این فیلم 
در زمان مدیر نظارتــی پروانه نمایش نگرفت 
که خودش مســأله های زیاد دارد و به دلایل 
واهی جوی علیه فیلم ایجــاد کردند تا مجوز 
نمایش آن صادر نشود. عده ای با عنوان این که 
»خرس« مسأله ای شرعی دارد، مشکلاتی را 
به وجود آوردند، درحالی  کــه این فیلم اصلا 

مسأله شرعی ندارد.

دریچه اتفاق

شــهروند| در دو رویداد جداگانــه، کودکان و 
خردســالان ایرانی برنده جوایز بین المللی شدند. 
دو رویداد که به طور جداگانه در اسپانیا و نیویورک 

برگزار شد. 
در اســپانیا ســه کودک و نوجوان ایرانی جایزه 
و دیپلم های افتخار مســابقه  بین المللی نقاشی و 
پوستر »بنیاد صلح و همکاری«  ســال ٢٠16 را از 
آن خود کردنــد. به گــزارش روابط عمومی کانون 
پرورش فکری کــودکان، در این رویداد بین المللی 
که با موضوع »دون کیشــوت یا قدرت آرمان شهر: 
آمادگی برای آینده« برگزار شــد، »کانیا ظهرابی« 
عضو ٥ساله مرکز فرهنگی هنری کانون روانسر در 
استان کرمانشــاه موفق به دریافت جایزه نخست و 
نقدی در بخش نقاشی و »درسا قندی« 1۳ساله از 

آموزشگاه خانه خورشید کرمانشاه موفق به کسب 
جایزه نخست و نقدی مشــترک در بخش 

پوستر شدند. »اسما علوی« عضو 6ساله 
مرکز فرهنگی هنری کانون چالدران 
در استان آذربایجان غربی نیز دیپلم 
افتخار بخش نقاشی را کسب کرد. 
کانون پرورش فکــری کودکان و 

نوجوانان با ارســال 1۸٥ اثر در این 
رویداد بین المللی شرکت کرده بود.

برنده ایرانی نیویورک
در رویداد دیگر در نیویورک، »ســانا صادقی« از 

ایران برنده جایزه نخست مسابقه نقاشی » نگاهی 
به ستارگان: آینده جهان« در بخش کودکان 
سازمان ملل شــد. به گزارش مهر، در 
مراسمی در مقر ســازمان ملل در 
وین جایزه نخست مسابقه نقاشی 
»نگاهی به ستارگان: آینده جهان« 
زیر سنین 6سال به »سانا صادقی« 
از ایران تعلق گرفــت و 7دانش آموز 
ایرانی در مسابقات امسال برنده دیپلم در 
رده های سنی دیگر شدند. خبرگزاری صداوسیما از 
وین گزارش داد که رضا نجفی سفیر و نماینده دایم 

ایران در مقر ســازمان ملل به نمایندگی از برندگان 
ایرانی در این مراسم شرکت و جوایز آنها را دریافت 
کرد.دانش آمــوزان برنده دیپلم این مســابقات در 
رده های ســنی مختلف عبارتند از کوثر علی یاری، 
یاسمن صدریان، سانا رحمانی، ثریا پاسوهی، دیلان 
قهرمانپور،  هاجر شــفیع زاده و فاطمه حسینی که 
امور بین الملــل کانون پرورش فکــری کودکان و 
نوجوانان آنها را به این مسابقه راهنمایی کرده بود. 
مطابق این گزارش، حدود یک هزار نفر از ۴٠ کشور 
در این مسابقات شرکت کرده بودند. سایر برندگان از 
کشورهای چین، ترکیه، مجارستان، اسپانیا، اوکراین، 
بلغارســتان، اســلواکی، لاتویا، فیلیپین، مکزیک، 
انگلستان، مراکش، بوسنی و هرزگووین و عربستان 

بودند.

»کودکان« برندگان »صلح« و »آینده جهان«

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:18/00- 17/30

 تام  هنکس 
و چهل زن  هالیوودی

شــهروند| »تام هنکس« از بازیگران 
معروف  هالیوود، درباره ماجرای فســاد 
اخلاقی »هاروی واینستاین« تهیه کننده 
نام آشنای سینمای آمریکا، معتقد است 
که او دیگر هیچ راه بازگشــتی ندارد. 
»تام هنکس« گفته است: نام خانوادگی 
»واینستاین« تبدیل به یک اسم و فعل 
می شــود. نام او تبدیل به لقبی می شود 
برای مرحله ای کــه پیش و پس آن با هم 
فرق دارند. هر کسی داســتانی درباره 
جنبه های مختلف »کاناپه بازیگردانی« 

او دارد.
»تام هنکس« به »بی.بی.سی« گفت: 
خیلی ساده انگارانه است که بگوییم این 
اتفاق فقط در هالیوود می افتداین بازیگر 
سینما در ادامه گفت: هر جا که مردها در 
قدرت هســتند، چنین آدم هایی که از 
لحاظ جنســی منحرف هستند، با زنان 

زیردستشان این طور برخورد می کنند.
»هنکس« با اشــاره بــه این که آزار 
جنسی مسأله ای گســترده و همه گیر 
اســت، ادامه داد: من در یک اتاق این 
موضوع را با 40 زن مورد بحث قرار دادم 
و درصد زن هایی که تجربه آزار جنسی 
از سوی آدم های منحرف بالادستشان 
داشــتند، صد درصد بود. درستش این 
اســت که یک فاصلــه در گفت وگو با 
چنین زن هایی و موقــع گوش دادن به 
آنها به وجود بیاید. شــاید تمام مردها 
ازجمله خودم، باید ساکت بنشینیم و 
سعی نکنیم این مسأله را توضیح دهیم 
یا درباره اش نظر بدهیم. مسلما نباید از 
آن دفاع کنیم یا حتی آن را دنبال کنیم. 
چون تمام این زن ها، تمام آن 40 زنی که 
در آن اتاق با آنها بودم، نیاز به شــنیده 
شدن دارند. ما باید بفهمیم این مسأله 

چقدر گسترده و همه جانبه است. 

 دفاع شهرام شاه حسینی
 از خانه دختر 

شهروند| بعد از انتقادات و اعتراضات 
شمار زیادی از تماشاگران فیلم خانه دختر 
به سانسور این فیلم؛ شهرام شاه حسینی 
کارگردان این فیلم عکس العمل نشان 
داد و عنوان کرد که اگر کسی می خواهد 
تجاوز پدر به دختــرش را در فیلم خانه 
دختر ببیند دست خالی از سالن سینما باز 
می گردد. این کارگردان که در زمان اولین 
نمایش فیلمش در جشنواره فیلم فجر با 
تحسین منتقدین و کارشناسان مواجه 
شــده بود با بیان این که خانه دختر یک 
فیلم اجتماعی نیست، به تماشاگران این 
فیلم پیشنهاد کرد به جای حواشی وارد 

دنیای فیلم شوند.
شاه حسینی در صفحه اینستاگرامش 
درباره انتقادات  به سانسور آسیب زننده 
فیلم که باعث بی نتیجه ماندن آن شده 
است، می نویسد: لازم مي دونم توضیحي 
را خدمت چندي از تماشاگراني که با دیدن 
خانه دختر عصباني شدند و با کامنت هایي 
که گاه با توهین همراه بود، بدهم. مخاطبي 
که در فیلم خانه دختــر به دنبال تجاوز 
پدر به دخترش به سینما مي رود، دست 
خالي برمي گردد. زیرا موضوع و مسأله 
فوق هرگز در فیلمنامه خانه دختر مطرح 
نبود و من نیز کوچکترین اشاره اي به آن 

نداشتم.
شــهرام شاه حســینی در پایــان 
می نویسد: آنچه شما را از ندیدن چنین 
چیزي عصباني کــرده اصلا هدف من از 
ساخت این فیلم نبوده. خانه دختر درباره 
ارزش و کرامت انسان است. خانه دختر 
اصلا فیلم اجتماعي نیست و مي کوشد به 
یک فیلم انسانی و ارزش هایی که در زیر 
دست و پایمان درحال له شدن هستند، 
نهیب بزند. پیشنهاد مي کنم وارد دنیای 

فیلم شوید و نه حاشیه آن.

  

کاتکات

  سومین نمایشگاه نقاشی سه خواهر نوجوان افغانستانی با آثاری از بلقیس، نرگس و سکینه محمدی، به 
سرپرستی مریم یگانه در گالری نات افتتاح شد.

  شورای انتخاب بخش مسابقه تئاتر خیابانی 8 اثر نمایشی را برای اجرا در بیست و چهارمین جشنواره بین المللی 
تئاتر کودک و نوجوان انتخاب کرد.

  انیمیشن »آدم خانگی« به کارگردانی مرضیه ابرارپایدار نامزد دریافت جایزه خورشید طلایی از بیست و 
چهارمین دوره جشنواره فیلم های زیست محیطی با عنوان فیسما شد.
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دعوا  بر سر چند صد میلیارد تومان ناقابل است!
  جمال شورجه به »شهروند« می گوید ترجیح می دهم حرفی از بودجه و هزینه و مواردی از این قبیل نزنم

 چون این مباحثات باعث می شود اصل موضوع فراموش شود و پای حواشی را باز می کند.


